
ÅRSMELDING FOR NORDMØRE FORSVARSFORENING (NF) FOR ÅRET 2023 

Styret har i meldingsåret 2023 hat slik samanse�ng: Leiar Olav Jostein Holten, 
nestleiar Jo Inge Øverland, sekretær Lars Indreiten, kasserar Halvor Flatekval, 
styremedlem Ivar Edmund Vaten. 
Varamedlemmer: 1. Lars Hønsvik, 2. Nils Johan Rodal 
Revisor: Jan Gausen 
Valnemnd: Ivar Jonas Nørbeck leiar, Per O. Moen og Astrid Sinnes 

Møteverksemd: 
Det er i året halde 3 styremøter og handsama 13 saker. Årsmøtet vart halde på 
Hammerstuene i Surnadal tysdag 21.02.23. 14 medlemmar møte opp. I starten 
av møtet framførte sekretær Johannes J. Vaag ei kor�ata 40-års melding, da 
det i 2022 var 40 år sidan foreninga vart starta.  Årsmøtet minnast avlidne 
medlemmar Johan K. Ørsal og Sjur Fedje med 1 minuts s�llhet.  Leiaren og 
sekretæren var representert ved gravferda �l sistnemnde. 

Ak�vitetar i året: 
Som tradisjon har foreninga skipa �l Skisky�ngens Dag. I 2023 var 
arrangementet lagt �l Vassdalsetra i Bæverdalen 07.april under svert god 
deltaking, da rundt 30 møte opp. 
8. mai vart tradisjonelt markert i samarbeide med Nordmøre 
brigadeveteranforening. Dagen starta med nedlegging av blomar ved 
minnebautaen over krigsdeltakarar frå 2 verdenskrigen på Liabø i Heim og 
fortsate vidare � krigskirkegården over krigsfangar ved Vinje kyrkje i Heim. 
Dagen vart avsluta med sosialt samvær på Grønset gard på Staurset. Det var 
god oppslutnad om markeringane frå medlemmane. 
Årets studietur eller forsvarshistoriske tur gikk år �l Kvalvik fort på Frei. Turen 
var også her i samarbeide med Nordmøre brigadeveteranforening. Det deltok i 
alt 15 personar på turen. Venneforeninga for Kvalvik fort sto for omvisninga og 
sosialt samvær med matservering. Stor takk �l venneforeninga som s�lte 
velvillig opp. Turen vart svert vellukka og det var imponerande å sjå det som 
venneforeninga hadde fåt �l. 
Dugnad ved krigsminnesamlinga vart halde laurdag 10.06.23.  Det vart gjort ein 
del vedlikehald. 
 



Åpen Dag vart halde laurdag 23.09.23.  Det var komiteen for dri�a av 
krigsminnesamlinga som sto for ei god avvikling av �lskipinga. Oppmøtet av 
publikum var og bra. 
Av andre saker som styret har engasjert seg i dete årer er: 
Flagging ved bautaen over krigsdeltakarar på Liabø i Heim, der kommunen 
heiste PRIDE-flagget i fleire dagar. Dete meinar foreninga er upassande då kun 
det reine norske flagget skal brukast ved bautaen. Eter å ha �lskreve 
ordføraren om dete vart flagget teke ned. Ei løysing på dete er at det blir reist 
ei flaggstong ved kommunehuset som kommunen frit kan bruke. 
Det vart og sendt eit brev �l Aure kommune over dårleg vedlikehald på ein 
gravstein over ein krigshelt på Aure kyrkjegard. Om dete eterkom handling frå 
kommunens side er uvisst. 
Heider �l Johannes J. Vaag 
Mangeårig styremedlem Johannes J. Vaag vart heidra på eit medlemsmøte på 
Hammerstuene, Surnadal 15 november 2023. Under møtet vart Vaag �ldelt 
Norges forsvarsforenings heiderstegn av generalsekretær i NFF, Knut Helge 
Hamre for sit lange virke for forsvarssaka. Dei frammøte markerte dete med 
ståande applaus. Ikkje nok med det, leiar av NROF Nordmøre, Jan Øyvind 
Kringstad var møt fram og overrekte Vaag ein premie for at han som få i landet 
har klart krava �l NROF kruset heile 40 gonger! 
Generalsekretæren heldt før utdelinga ei orientering om situasjonen i Forsvaret 
og u�ordringar vidare fram i �d. 

Landsmøte i Norges forsvarsforening 8-11.06.23 i Arendal. 
Foreninga hadde ikkje i år representant �l Landsmøtet i Arendal. 

Medlemstal: 
Pr.01.01.2024 hadde foreninga 50 medlemmar. 

Takk! 
Styret vil takke alle medlemmar som i året har støta opp om Nordmøre 
forsvarsforening på ymse vis. Tida som vi no er inne i krev at oppslutninga om 
eit sterkare forsvar og forsvarssaka må vera levande i alle delar av folket. 

 

Styret.  


